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Trafikudvalget har i brev af 24. november 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 145 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 145:

”Ministeren bedes oplyse, om der fortsat arbejder et udvalg med liberalise-
ring af Taxa-sektoren, og i givet fald hvornår dette udvalg forventes at væ-
re færdigt med arbejdet. Hvis udvalget er nedlagt bedes ministeren oplyse, 
om ministeren på anden måde har planer for at fremme konkurrence på ta-
xamarkedet, jf. den sidste rapport fra Det Økonomiske Råd (Dansk Øko-
nomi, efterår 2005)."

Svar:

Taxiområdet indgik i regeringens konkurrencepolitiske strategi ”Mere kon-
kurrence – større vækst” fra juni 2004, hvoraf det fremgår, at regeringen 
vil undersøge mulighederne for at styrke konkurrencen. Det fremgår end-
videre, at dette vil ske i dialog med erhvervet. 

På den baggrund har Færdselsstyrelsen haft drøftelser med taxierhvervet 
om mulighederne for en regelforenkling og afbalanceret deregulering af 
taxierhvervet.

Spørgsmålet om regelforenkling og bedre konkurrence på taxiområdet ind-
går i planlægningen af regeringens lovprogram for 2006-07.

I overvejelserne indgår bl.a. de tekniske krav til taxierne og de geografiske 
begrænsninger af taxikørslen.

Med venlig hilsen
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